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متن پرسش

سلام علیکم: ببخشید من احساس می کنم بعد از این همه که هر سال این دعاهای پر مضمون مفاتیح

رو در ماه های مختلف خوندم، و حوایج والایی که در اون دعاها هست رو از خدا خواستم اما انگار

هیچ کدوم مستجاب نشدن. من حتی در حالت عادی و دعاهای خودم هم چیزایی مادی و معمولی

نخواستم ولی این همه دعا انگار هیچ نتیجه ی خاصی نداشتن و اگرم نمی خوندم یا درخواست نمی

کردم تفاوتی نداشت.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: چرا متوجه نباشیم در دعا، هویت انسان شدید میشود به جای اینکه طلب

خاصی از انسان برآورده گردد. دعا موجب حضور در جهان کیفیتها میشود. در این رابطه در بحثی که

مربوط به «شب قدر» است تحت عنوان «شب قدر و حضور در اکنونِ بیکرانه خود» عرایضی شده

است. آدرس بحث در سایت http://lobolmizan.ir/sound/1324 . موفق باشید

http://lobolmizan.ir/sound/1324

